

Infolettre 29 novembre 2024 - November 29, 2024 Newsletter

De Association communautaire du lac Malaga <lac-malaga@outlook.com>

Date Ven 2024-11-29 14:31

À Association communautaire du lac Malaga <lac-malaga@outlook.com>

 1 pièce jointe (936 ko)

Guignolée 2024.docx;

(See English version below)

Bonjour Communauté,

Voici les sujets d'actualité pour le mois de novembre.

Sensibilisation à la vitesse sur le chemin

Pour augmenter notre sensibilisation à la limite de vitesse sur le chemin du lac Malaga, le CA a autorisé l'ajout de panneaux de signalisation de chaque côté du lac, indiquant la limite de 30 Km/h maximum.

Dans les prochaines semaines, des bénévoles installeront 10 nouveaux panneaux, à 6 endroits différents.

Merci de respecter la limite de vitesse.

Guignolée 2024

Cette année encore, des bénévoles du lac des Sittelles passeront le samedi **7 décembre** prochain, en avant-midi, pour ramasser des denrées ou des dons d'argent, au profit de la Banque alimentaire Memphrémagog.

Des détails se trouvent dans le fichier joint au présent courriel.

Soyons généreux!

Babillard pour la communauté du lac

Nous sommes toujours à la recherche de bénévoles qui aimeraient s'impliquer pour être modérateur/administrateur du babillard électronique privé, en collaboration avec un membre du CA. Le babillard facilitera la communication entre les membres de la communauté (ex : échange de biens ou services, objets perdus ou trouvés, etc.). Si vous êtes intéressé, n'hésitez pas à nous contacter.

Déneigement des entrées privées

Afin d'éviter des dommages à vos installations (ex : fosse septique) et vos aménagements (ex : arbustes), il est recommandé de délimiter les zones à déneiger en installant des piquets.

Hello Community,

Here are the updates for the month of November.

Vehicle speed on the road

To increase awareness of the speed limit on the Lake Malaga Road, the Board has authorized some additional signs on either side of the lake, indicating the 30 Km/h limit. Over the next few weeks, volunteers will install 10 new signs in 6 different locations. Thank you all for respecting the speed limit.

Food Drive 2024

Once again this year, volunteers from Lac des Sittelles will spend the morning of Saturday, December 7, collecting food and/or monetary donations for the Memphremagog Food Bank. Details can be found in the file attached to this e-mail. Let's be generous!

Malaga community bulletin board

We are still looking for volunteers who would like to get involved as moderators/administrators of the private electronic bulletin board, in collaboration with a member of the Board of Directors. The bulletin board will facilitate communication between community members (e.g., exchange of goods or services, lost or found items, etc.). If you are interested, please contact us.

Snow removal from driveways

To avoid damage to your installations (e.g. septic tank) and landscaping (e.g. shrubs and trees), we recommend that you mark off areas to be cleared of snow by installing stakes.

Association communautaire du Lac Malaga
Lake Malaga Community Association

The logo for Lac Malaga is a stylized, cursive script in blue ink. The words "Lac Malaga" are written in a fluid, interconnected style, with the "L" and "M" being particularly prominent and overlapping.